
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 
 Bydelsadministrasjonen

 

 
 

Protokoll 3/07 
 
 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Kafé X, Oppsal samfunnshus  

Møtetid: Mandag 30. april 2007 kl. 18.30  
Sekretariat: 23 43 85 62  
 
 
Møteleder: Martin Jeevan Sætre  
   
Tilstede: Martin Jeevan Sætre 

Thea Helene Øien 
Nina Larsen Raaness 
Christopher Robin Nordmo 
Mette Jesperud Kittelsen 
Kim-Andre Siljeholt 
Lise Weltzien 
Caroline Chatrin Mathisen 

 

   
Forfall: Astrid Fuglevaag 

Marie Haug Myhr 
Stine Hammer 
Alexander Ekelund Ågård 
Iaveria Ilyas 
Thea Johanne Olsen 
Maria Kjersem 

 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte: Hallgeir Thorbjørnsen  
   
Møtesekretær: Sofie Widdal  
 
 
 
Åpen halvtime – ingen frammøtte 
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Sak 10 /07  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 
 

 Sak 11 /07  Godkjenning av protokoll fra møte 12.03.2007 
 
Protokollen fra møtet 12.03.2007 ble godkjent. 
 

Sak 12 /07  Informasjon fra administrasjonen 
 
Sofie Widdal informerte om følgende: 
 
Huskeliste til ungdomsrådene fra Sentralt Ungdomsråd: 

1) Meld dere på BURO’s fotballturnering 2. juni ( http://minung.unginfo.oslo.no/hva-
skjer-i-buro/fotballturnering.html). Det er også lov å ha stand, men det må være noe 
som foregår/en aktivitet på standen; det er ikke lov å bare dele ut informasjon.  I fjor 
deltok over 400 barn og unge på turneringen! 

2) Sende innspill om seksualundervisning til Eli (Se vedtaket fra UBM: 
http://ungmed.unginfo.oslo.no/images/stories/UBM/protokoll%20umb%202006.pdf) 
og Bysytrets vedtak http://ungmed.unginfo.oslo.no/ungdommenes-bystyremote/ubms-
gjennomslag-i-bystyret.html). 

3) Neste SUR-møte er 9. mai kl 16.30 på Rådhuset. 
 
Lise informerte fra forrige møte i Sentralt Ungdomsråd. 
 
Ungdomsrådet er invitert til å møte i bydelsutvalget mandag 18. juni kl 18.30, for å fortelle 
om hva rådet jobber med for tiden. Martin, Christopher Robin, Lise, Kim-Andre, Caroline 
Cathrine og Thea Helene stiller. 
 

 Sak 13 /07  Forsøk med internettkafé 
 
Saken ble lagt fram uten innstilling fra bydelsdirektøren. 
 
Ungdomsrådet har følgende innspill til administrasjonen: 

- Spre tilbudet. Tilbudet må være der ungdommen er – de vil ikke reise. For at sted skal 
være attraktivt er tilgjengelighet viktigst. Alle klubbende bør ha gode internett PC’er. 

- Kafé X må få flere arrangementer for å bli mer attraktiv. Internett-tilgangen må være 
rask nok både på kafé X og klubbene, hvis ikke gidder ikke ungdommer å bruke det. 
Ungdommer kan kjøre arrangementer selv, dersom det settes av penger. Kurs i 
fotoshop, ulike workshops (i forhold til IKT) og konserter er aktuelle arrangementer. 
Utekonsert ble også foreslått. 

- Superraskt internett på Kafé X vil være attraktivt (mer enn 54 MB pr sek); trådløst 
eller flere utganger så folk kan ha med egen laptop. 

- Pengene bør gå til PC’er på de klubbene som ikke har det, og til flere arrangementer 
på Kafé X. 

- Det bør undersøkes på klubbene hva ungdommene vil ha. 
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Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 
Ungdomsrådet har følgende innspill til administrasjonen: 

- Spre tilbudet. Tilbudet må være der ungdommen er – de vil ikke reise. For at sted skal 
være attraktivt er tilgjengelighet viktigst. Alle klubbende bør ha gode internett PC’er. 

- Kafé X må få flere arrangementer for å bli mer attraktiv. Internett-tilgangen må være 
rask nok både på kafé X og klubbene, hvis ikke gidder ikke ungdommer å bruke det. 
Ungdommer kan kjøre arrangementer selv, dersom det settes av penger. Kurs i 
fotoshop, ulike workshops (i forhold til IKT) og konserter er aktuelle arrangementer. 
Utekonsert ble også foreslått. 

- Superraskt internett på Kafé X vil være attraktivt (mer enn 54 MB pr sek); trådløst 
eller flere utganger så folk kan ha med egen laptop. 

- Pengene bør gå til PC’er på de klubbene som ikke har det, og til flere arrangementer 
på Kafé X. 

- Det bør undersøkes på klubbene hva ungdommene vil ha. 
 

Sak 14 /07  Ungdommens kulturpris 2007 
 
Forslag til vedtak fra Lise Weltzien: 

1. Ungdomsrådet slutter seg til administrasjonens forslag som beskrevet i 
saksframlegget. 

2. Markedsføring av ungdommens kulturpris må vektlegges for å få inn flere forslag enn 
i fjor. 

3. § 3 i statuttene for ungdommens kulturpris endres til: 
”Forslag kan fremmes av enkeltpersoner, lag og foreninger, kulturinstitusjoner m.fl. 
Enkeltpersoner, foreninger eller institusjoner kan ikke foreslå seg selv.” 
 

Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 

1. Ungdomsrådet slutter seg til administrasjonens forslag som beskrevet i 
saksframlegget. 

2. Markedsføring av ungdommens kulturpris må vektlegges for å få inn flere forslag enn 
i fjor. 

3. § 3 i statuttene for ungdommens kulturpris endres til: 
”Forslag kan fremmes av enkeltpersoner, lag og foreninger, kulturinstitusjoner m.fl. 
Enkeltpersoner, foreninger eller institusjoner kan ikke foreslå seg selv.” 

 

Sak 15 /07  Støtte til ungdomsaktiviteter i Bydel Østensjø 
 
Søknad om støtte til graffitikurs på Bøler ungdomsklubb fra Ida og Tonje var kommet inn 
etter saksutsendelsen. Ungdomsrådet behandlet søknaden i møtet. 
 
Forslag til vedtak: 

1. Søknad om støtte til tur med Hvite busser fra 10 trinn på Bøler skole innvilges ikke. 
2. Søknad om støtte til graffitikurs innvilges med kr 10 000. 

 
Votering: Enstemmig 
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Vedtak i UR: 

1. Søknad om støtte til tur med Hvite busser fra 10 trinn på Bøler skole innvilges ikke. 
2. Søknad om støtte til graffitikurs innvilges med kr 10 000. 

 

Eventuelt 
 
Studietur 
Det ble nedsatt en ny arbeidsgruppe som skal jobbe med tur i september: Martin, Nina og 
Thea. Sofie tar kontakt for å avtale møte for å fordele arbeidsoppgaver og sette opp tiltaksplan 
for å få gjennomført tur. Vi må søke aktiv ungdom innen 1. juni. 
 
 
 
Bydel Østensjø, 30.04.2007 
 
 
Martin Jeevan Sætre 
leder 
 


